
Beantwoording technische vragen CDA windturbine Westvlietweg 

In 2016 is de windturbine bij het bedrijf CEVA aan de Westvlietweg  gebouwd met 
omgevingsvergunning van gemeente Den Haag. Op 28 september jl. heeft gemeente Den 
Haag een informatiebrief naar omwonenden van de windturbine in onze gemeente gestuurd 
over het feit dat Rijkswaterstaat aan de eigenaar van de windturbine heeft aangegeven dat 
deze een vergunning op grond van de Wet beheer rijkswaterstaatswerken moet aanvragen. 
Het verbaast het college dat Rijkswaterstaat nu pas kenbaar maakt dat er alsnog een 
vergunning  van Rijkswaterstaat nodig is. De CDA-fractie van de gemeenteraad van 
Leidschendam-Voorburg heeft het college feitelijke vragen gesteld naar aanleiding van deze 
door Den Haag verspreide brief.
 
De vragen van de CDA-fractie
1.       Was het college ervan op de hoogte dat er een vergunning van Rijkswaterstaat nodig 
is?
2.       Is het college over de verspreiding van deze brief door het college van Den Haag 
geïnformeerd?
3.       Kan het college berichten of het ontbreken van deze vergunning een opschortende 
werking heeft voor de exploitatie van de windturbine?
4.       Kan de bedrijfsvoering van de turbine derhalve worden stilgelegd?
5.       Heeft het college hierover contact met het college van Den Haag?
 
Het college was niet ervan op de hoogte dat een vergunning van Rijkswaterstaat nodig is. Pas 
via de bewonersbrief van Den Haag  is de gemeente LV hiervan op de hoogte geraakt. 
Uit de stukken bij de omgevingsvergunning door Den Haag blijkt dat overleg is geweest 
tussen de eigenaar van de windturbine en Rijkswaterstaat over de veiligheidsaspecten in 
verband met plaatsing bij de rijksweg. Het verbaast het college dan ook dat Rijkswaterstaat nu 
pas kenbaar maakt dat er alsnog een vergunning  van Rijkswaterstaat nodig is.

Over de verspreiding van de brief van Den Haag is de gemeente geïnformeerd gelijktijdig met 
de verspreiding van de brief.

Het ontbreken van de vergunning van Rijkswaterstaat heeft niet automatisch een 
opschortende werking voor de exploitatie van de windturbine. Daarvoor is handhavend 
optreden door Rijkswaterstaat als bevoegd gezag nodig.
Uit navraag blijkt dat Rijkswaterstaat vooralsnog niet voornemens is  om handhavend op te 
treden, vooruitlopend op de uitkomsten van de benodigde risicoanalyse en omdat 
Rijkswaterstaat vergunningverlening mogelijk acht. Rijkswaterstaat is vooralsnog dus niet 
voornemens om de bedrijfsvoering  van de windturbine stil te leggen. 

Naar aanleiding van de verspreiding van de brief is meteen ambtelijk contact gezocht om ook 
vragen van Wijkvereniging Oud-Voorburg hierover zo snel mogelijk te kunnen beantwoorden.
Ook is er contact tussen de betrokken portefeuillehouders. Voorafgaand aan het verzenden 
van de brief is geen contact geweest. Inmiddels is afgesproken dat dat voortaan wel gebeurt 
voor er met bewoners gecommuniceerd wordt. 


